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Marikovský  spravodaj 

 
Obecné noviny      Obce Dolná Mariková       Ročník XVIII.       Číslo 1/2018   

nepredajné 

PRÍHOVOR STAROSTU 

 

 

Milí spoluobčania, 

v piatok 29.júna sa v školách zastavil 

kolotoč žiackych a študentských 

povinností a v nedeľu sme spoločne 

zahájili prázdninové a dovolenkové 

obdobie Petropavlovskými slávnosťami v 

našej obci. Určite aj takéto spoločné 

stretnutie je dobrým odrazovým 

mostíkom na krásne prežitie letných 

mesiacov, ktoré každý prežíva po svojom. 

Niekto dovolenkuje a relaxuje, iný 

naháňa brigádu, prípadne dobieha to 

naplánované, čo doteraz nestihol. 

Prajem Vám, milí priatelia, aby Vaše 

letné dni boli naplnené radosťou, aby 

slnko svietilo nielen na oblohe, ale aj v 

každej Vašej rodine a aby každý  z Vás 

na konci prázdnin či dovoleniek bol 

spokojnejší, oddýchnutý a naplnený 

novým elánom a energiou potrebnou do 

ďalších dní a výziev  života, ktoré na Vás 

čakajú. 

 

 

 

 

 

Sviatok Cyrila a Metoda na 

hrebeni Javorníkov 

 

 

 

Petropavlovské slávnosti 



 

                                                                  
                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                      

 

 

 

 

 

 

 

             
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pripravované projekty  - v prvom polroku 2018 sme ich pripravili a podali viacero  
 

 
 

 

 

 

Obecné kompostovisko - V zmysle 

výzvy z operačného programu  Kvalita 

životného prostredia sme vypracovali projekt a 

podali žiadosť o nenávratný finančný príspevok 

za účelom zhodnocovania biologicky 

rozložiteľného komunálneho odpadu. 

Predmetom tohto projektu je vybudovanie 

obecného kompostoviska a nákup techniky 
potrebnej na zabezpečenie likvidácie tohto 

druhu odpadu jednak z verejných priestranstiev 

ale zároveň aj od obyvateľov obce. Aj tento 

projekt by mal napomôcť k znižovaniu malých 

čiernych skládok s biologickým odpadom a tak 

zlepšiť celkový vzhľad v našej obci.   

 

Futbalová tribúna - V rámci Výzvy na rozvoj 

športu sme spracovali projekt tribúny na futbalové ihrisko. 

Požiarna zbrojnica - Keďže sme 

neboli úspešní v prvom kole pri vyhodnotení 

žiadosti na rekonštrukciu požiarnej 

zbrojnice, žiadosť sme aktualizovali a 

opätovne podali v rámci Výzvy číslo VI P 

HaZZ 2018. Veríme, že v tomto kole už 

budeme úspešní.    

 

 

Základná škola - V roku 2002 boli v zmysle zákona 

prenesené viaceré kompetencie zo štátu na obce a okrem iného aj 

školstvo. Ako bolo už viackrát v novinách spomínané, obci boli 

delimitované mnohé objekty, ktoré boli  dlhodobo neudržiavané 

a v zlom technickom stave. Obec sa v rámci svojich finančných 

možností a rôznych dotačných fondov snaží o ich postupnú 

obnovu a modernizáciu. To sa týka aj objektov základnej školy.  

V čase rekonštrukcie v roku 2010 vtedajšie finančné limity 

neumožňovali pokrytie všetkých potrieb a nákladov. V zlom 

technickom stave zostala kotolňa na tuhé palivo a rozvody 

systému ústredného vykurovania. Z toho dôvodu sme ako  

zriaďovateľ  zareagovali na vyhlásenú výzvu z Operačného 

programu Kvalita životného prostredia. Obecné zastupiteľstvo 

odsúhlasilo spracovanie projektu, prípravu a podanie žiadosti o 

nenávratný finančný príspevok. Momentálne riadiaci orgán SIEA 

pracuje na posudzovaní žiadosti. Veríme, že v tomto projekte 

budeme úspešní a takto sa nám podarí  zrealizovať zmenu 

palivovej základne na biomasu aj v poslednom objekte, ktorý je 

vo vlastníctve obce. 

 

Ukončenie rekonštrukcie domu kultúry 

 

Tak ako sme uvádzali v predchádzajúcom čísle, koncom minulého roka sa nám podarilo dokončiť rekonštrukciu 

kultúrneho domu. Za účelom komplexnejšieho využitia či už budovy samotnej alebo aj  priľahlého areálu sme 

vybudovali nové prekrytie prístavby a zrekonštruovali pôvodné prekrytie terasy. Realizáciou týchto prác došlo k 

zlepšeniu celkového vzhľadu objektu, skvalitneniu jeho fungovania tým, že sme dostali priame slnečné žiarenie do jeho 

najväčších priestorov a v neposlednom rade táto úprava  pomôže pri príprave, organizácii a samotnom priebehu 

kultúrnych podujatí organizovaných v areáli domu kultúry, o čom sme sa mohli presvedčiť už aj pri posledných 

Petroavlovských slávnostiach. 

 

  

Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže 

Obecné zastupiteľstvo sa za účelom aspoň čiastočného uspokojenia požiadaviek občanov so záujmom o individuálnu 

bytovú výstavbu v našej obci rozhodlo vytvoriť priestor pre stavbu štyroch rodinných domov v lokalite Adámkovce 

(na dolnom konci obce). Následne boli zo strany obce v priebehu prvého polroka 2018  zadané a vypracované všetky 

potrebné podklady a dokumenty tak, aby na základe predchádzajúcich uznesení obecného zastupiteľstva mohla byť 2. 

júla 2018 vyhlásená obchodná verejná súťaž na predaj predmetných obecných pozemkov. Podrobné podmienky 

súťaže sú uverejnené na internetovej stránke obce. Veríme, že aj toto rozhodnutie obecného zastupiteľstva prispeje k 

efektívnejšiemu využitiu majetku obce a zároveň prispeje k samotnému rozvoju obce. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V najbližších mesiacoch nás čaká... 
 

Rekonštrukcia zdravotného strediska - Tento objekt bol tiež delimitované zo štátu na obec takmer 

v pôvodnom stave bez výraznejšej opravy a rekonštrukcie. V záujme predstaviteľov Obce a Obecného úradu 

Dolná Mariková vždy bolo, je a bude, aby  zabezpečovanie zdravotnej starostlivosti pre občanov priamo tu 

u nás v obci bolo v čo najväčšej miere zachované. Žiaľ požiadavky, resp. potreby občanov sú zo strany 

kompetentných vnímané trochu inak.  

Aby bol  zdravotný obvod funkčný, musí  byť 

zaujímavý aj pre lekára  – t.j. musí  mať určitý 

počet registrovaných poistencov.  U nás ako 

prvý  rozdelili   kompetentné  orgány   detský  

obvod Mariková bez toho, aby bola obec o tom 

informovaná. Tu musíme pripomenúť, že keď 

sme  sa aj  napriek  tomu  snažili   zabezpečiť  

detského lekára do nášho zdravotného stredis- 

ka, v prieskume, ktorý sme urobili,  prejavilo  

záujem o jeho služby len 10 % rodičov.   

Podobne to bolo  aj s prísľubom  na zachova- 

nie zubnej ambulancie – ani vtedy neboli naše 

požiadavky  vyslyšané.  V otázkach  poskyto- 

vania akejkoľvek zdravotnej starostlivosti má  

obec skutočne obmedzené možnosti. Napriek  

tomu, že sa stále jedná o  obvodné zdravotné  

stredisko, okrem našej obce nikto neprejavil  

záujem o to, aby sme ho tu aj reálne udržali. 

 Naša  obec v rámci  možností  priebežne  vy- 

nakladá  prostriedky na prevádzku a moderni- 

záciu celého objektu. Postupne boli opravova- 

né  klampiarske konštrukcie,  vymenená tech- 

nológia kotolne aj väčšej časti okien. Lekáreň  

sme presunuli na prízemie, kde pripravujeme 

aj ambulanciu pre praktického lekára. Upravu-  

jeme  aj okolie,  kde sme  vyrúbali  už  nebez- 

pečne  vysoké  stromy.  Značnú   časť  týchto 

investícií  sa  nám  podarilo  zrealizovať z do- 

tácií. Napriek tomu obec musí zo svojho  roz- 

počtu investovať nemalé finančné prostriedky  

aj na samotnú prevádzku objektu bez toho,aby 

mala na to zvlášť viazané účelové prostriedky  

zo štátneho rozpočtu. Práve  tento  mesiac sa  

nám podarilo získať dotáciu (ku ktorej samozrejme musíme pridať aj našu spoluúčasť) na modernizáciu objektu vo 

výške 13 500 Eur, z ktorej by sme chceli dokončiť výmenu okien a dverí, zatepliť strop vrchného podlažia, obnoviť 

úpravu vnútorných povrchov a prípadne zrekonštruovať aspoň časť vnútorných rozvodov. Verím, že aj táto investícia 

skvalitní a spríjemní prostredie pre poskytovanie zdravotnej starostlivosti v našej obci a to nielen naším občanom. 

 

 

Postupné budovanie verejnej  kanalizácie 
Pre prideľovanie dotácií štát vymedzuje okruh žiadateľov. Naša obec v rámci doterajších výziev z Operačného programu Kvalita 

životného prostredia  nebola oprávneným žiadateľom, resp. nemohla samostatne podávať žiadosť na budovanie verejných 

vodovodov a kanalizácií, nakoľko je zaradená do aglomerácie Marikovskej doliny. Preto každý rok, individuálne za našu obec, 

spracúvame a podávame žiadosť na environmentálny fond. V tomto roku sa nám práve týmto spôsobom podarilo získať dotáciu 

vo výške 80 000 € na budovanie stokovej siete. V priebehu letných mesiacov by sme chceli z pridelenej dotácie a vlastných 

zdrojov  zrealizovať časť stokovej siete od predajne Koruna smerom ku zdravotnému stredisku a v ulici pod Hôrkou. Keďže 

domové prípojky neboli súčasťou pôvodného projektu, je to investícia nad rámec rozpočtovaných nákladov a na ich realizácii sa 

finančne  podieľajú obec a jednotlivé domácnosti. Verím, že aj realizáciou tejto časti projektu spoločne prispejeme k zvýšeniu 

životnej úrovne ďalšej časti našich spoluobčanov a v neposlednom rade k skvalitneniu životného prostredia v našej obci. 

Pri tejto príležitosti by sme chceli upozorniť všetkých užívateľov verejnej kanalizácie, aby do kanalizácie nevhadzovali rôzne 

hygienické predmety a pomôcky, ktoré sa rozkladajú len veľmi ťažko alebo vôbec. Všetky tieto predmety spôsobujú zanášanie a 

poškodzovanie niektorých technologických častí čističky odpadových vôd, s čím sú spojené zvýšené náklady na prevádzku a 

údržbu celej verejnej kanalizácie. 

 

 

Pri realizácii týchto stavieb by sme chceli poprosiť spoluobčanov o trpezlivosť, ústretovosť a spoluprácu, nakoľko 

bude potrebné obmedziť na nevyhnutný čas prevádzku zdravotného strediska a miestnej komunikácie v uvedenej 

časti obce. Za  pochopenie Vám vopred ďakujeme. 

                         Ing. Peter Šujak, starosta 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                     
 

 
 

 

                                                                                                                           

           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                         

Odpadové hospodárstvo  a separovaný zber 
Počas posledných dvoch rokov vývoz komunálneho odpadu a jeho likvidáciu pre nás zabezpečovala firma T+T Žilina. 
Keďže finančný limit rámcovej zmluvy v zmysle zákona o verejnom obstarávaní bol vyčerpaný, bolo nutné vybrať 
dodávateľa na zabezpečenie týchto služieb pre  ďalšie obdobie. Víťazom súťaže  sa  stala firma MEGAWASTE Považská 
Bystrica, ktorá odpad vyváža a likviduje od 1. mája tohto roku. Ceny za tieto služby sú vyššie jednak za vývoz a tiež za 

uloženie a zneškodnenie odpadu na skládke. Koncom roka 2018 budeme môcť vyčísliť celkové náklady a od toho sa bude 
odvíjať výška poplatku  za občana. 
Cena vývozcu žiaľ nie je jediný faktor, ktorý  vplýva na výšku poplatku. Počet vyvážaných popolníc za posledné dva roky 
vzrástol o 100 %. Ako je to možné? Pred 2 rokmi sme zrušili množstvový zber (lístkový systém), ktorý často kritizovali 

občania a nemali záujem riešiť ho ani vývozné spoločnosti.  Nie je to o tom, že by sa značne znížil počet malých čiernych 
skládok alebo zvýšilo množstvo ton odpadu privezeného na skládku z našej obce. Skôr je to o nehospodárnom napĺňaní 
popolníc, vývoz poloprázdnych popolníc a v nemalej miere menšia separácia odpadu. Keďže cena poplatku za komunálny 
odpad sa skladá z množstva ton vyvezeného odpadu a počtu vyvezených popolníc, je iba na nás všetkých, ako s 

komunálnym odpadom budeme nakladať a hospodáriť. Sme toho názoru, že keď päťčlennej rodine postačuje vývoz 
popolnice 1 krát za dva týždne resp. 1 krát za mesiac, nemalo by byť požiadavkou trojčlennej rodiny vývoz dvoch popolníc 
každé dva týždne. Práve tu vidíme priestor na dôslednejšiu separáciu  a systematické plnenie popolníc. Dávať vyvážať iba 
skutočne riadne naplnené nádoby. Momentálny stav vývozu popolníc nie je dlhodobo únosný. Pokiaľ sa situácia nezlepší, 
obecné zastupiteľstvo bude musieť riešiť vzniknutú situáciu. Náklady na túto službu nemôžu byť dotované z obecného 
rozpočtu, tzn., že musia byť rozpočítané  medzi nás všetkých. Veríme, že si všetci uvedomíme vzniknutú situáciu 
a zodpovedne budeme odpad triediť a vyvážať, aby sme sa  výškou poplatku nedostali na úroveň iných obcí, výšku 

ktorých si každý môže preveriť. 
 
V minulom roku ukončila svoju činnosť v rámci vývozu separovaného odpadu firma Chudovský a jej nástupníckou fir- 

mou sa stala firma MEGAWASTE, s čím prišlo aj k menším zmenám v rámci systému vývozu. Čierne  vrecia na plasty sa 

nahradili priehľadnými, aby sa ľahšie kontrolovali jednotlivé separované komodity. S týmto väčšina našich domácností 

nemala problém. Zo strany občanov sme zaregistrovali pripomienky, či by nebolo vhodnejšie mať nádoby na plasty na 

zberných miestach. Sme jedna z mála obcí, ktorej  sú plasty zbierané priamo od rodinných domov. Keďže sme mali tento 

systém zavedený dlhodobo, po zmene zákona a spôsobe vývozu musela zberová spoločnosť  tento spôsob zberu a vývozu 

akceptovať. Myslíme si, že odvoz od domu  je pre občanov pohodlný a zároveň predchádzame vzniku skládok s rôznym 

odpadom pri zberných nádobách tak, ako je to pri nádobách na sklo. Keďže rôznych obalových materiálov neustále pribú- 

da, chceme len zdôrazniť a poprosiť všetkých občanov, aby dbali na poctivé separovanie odpadu, čo sa určite prejaví na 

vzhľade a kvalite životného prostredia v našej obci a samozrejme aj na výške poplatku za komunálny odpad. 

Miestne komunikácie 
Už viackrát sme žiadali a prosili našich občanov a vlastníkov 

pozemkov  o ústretovosť  a spoluprácu pri udržiavaní okolia a 

krajníc miestnych komunikácií.    To sa týka  hlavne  drobných 

                                                           skládok materiálu a vysádza-                                 

                                                           nie stromov, kríkov a drevín                                

                                                           na   hraniciach  pozemkov  s     

                                        miestnymi komunikáciami. Dôležité je 

    tiež priebežné orezávanie 

    konárov zasahujúcich do 

    profilu miestnej komunikácie.  

    Všetky tieto faktory na 

    mnohých miestach obmedzu- 

    jú a znemožňujú údržbu ciest, 

    sťažujú, prípadne úplne zne- 

    možnia výkon služieb 

    potrebných pre občanov ako 

    sú vývoz žúmp, komunálneho 

    a separovaného odpadu. 

   Vodiči obslužných vozidiel 

odmietajú vchádzať do ulíc, kde sú takéto pretrvávajúce problémy, 

nakoľko to ohrozuje bezpečnosť cestnej premávky a poškodzuje 

samotné vozidlá, prípadne iný majetok. V prípade, že dotknutí 

občania alebo vlastníci pozemkov nevykonajú v čo najkratšom 

čase nápravu, nebude možné vyššie uvádzané služby v 

spomínaných miestach vykonávať a smetné nádoby a vrecia s 

plastami budú obyvatelia musieť privážať na prístupné miesto. 

Napriek tomu, že obec sa v rámci možností snaží priebežne  takéto 

dreviny orezávať, nie je v možnostiach obce donekonečna sa 

dohadovať o orezaní alebo neorezaní toho, čo bráni plynulému 

užívaniu miestnych komunikácií. Veríme, že aj tu nájdeme 

kompromis a  vzájomné  pochopenie. 

  

 

 

Územnoplánovacia dokumentácia obce 

 

V priebehu roku 2017 naša obec v spolupráci s 

oprávnenou osobou pripravovala podklady potrebné k 

spracovaniu novej územnoplánovacej dokumentácie. 

O týchto krokoch boli ako dotknuté inštitúcie tak aj 

občania našej obce, či vlastníci pozemkov priebežne 

informovaní. Vo februári 2018 obec pripravila a podala 

žiadosť o poskytnutie dotácie na spracovanie 

územnoplánovacej dokumentácie na Ministerstvo 

dopravy a výstavby SR. V danom projekte sme boli 

úspešní a podarilo sa nám získať dotáciu vo výške 

9.203,64 Eur, čo je 70% z oprávnených nákladov. 

Nakoľko Ministerstvo dopravy nám na realizáciu 

projektu dalo podstatne kratší čas ako bolo pôvodne 

plánované ( len do 15.11.2018 ), chceme aj takouto 

formou  vyzvať všetkých dotknutých obyvateľov a 

vlastníkov pozemkov na podanie podnetov, 

požiadaviek a návrhov ( napr. určenie pozemku pre 

IBV... ), týkajúcich sa spracovávania nového územného 

plánu na Obecný úrad v Dolnej Marikovej v priebehu 

mesiacov júl a august 2018. Samozrejme  nie je isté, že 

všetky požiadavky budú môcť byť akceptované a 

zahrnuté v plnom rozsahu, minimálne sa však stanú 

predmetom diskusie a posudzovania ich oprávnenosti 

spracovateľom a dotknutými inštitúciami. Aj takýmto 

spôsobom by sme spoločne zabezpečili vytvorenie 

podmienok na území našej obce pre zabezpečenie jej 

udržateľného rozvoja. Nakoľko práve územný plán 

obce je základným nástrojom pre usmerňovanie a 

riadenie rozvoja obce, jeho investičnej činnosti, 

koordinácie investorských záujmov v súlade so snahou 

zachovať rovnováhu medzi prírodným a ľudským 

potenciálom. 

   

 

 

Vývoz plastov v II. polroku 2018 

03.08.,   07.09.,   02.10.,   02.11.,   06.12. 

Zber papiera bude 24.07.2018 
/viac na úradnej tabuli/ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
       

Všetkým   jubilanom  srdečne  blahoželáme  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Najstarší občania 

Cyril Šujak                      99 rokov    
Jozefa Melicheríková   93 rokov 

90 roční 
Mária Morávková 
Štefánia Máčková 

60 roční 
Slavka Bőhmerová 
Jozef Cesnarik 
Jozefína Gabková 
Ivan Gardoň 
Jozef Hlatký 
Jaroslav Kočkovský 
Jozef Lokšenínec 
Anna Lúčanová 
Ján Melicherík 
Štefánia Pagáčová 
Alena Plšičíková 
Emília Reváková 
Jozef Slávik 
Anna Zahradská 
Vladimír Zemančík  
 

 

85 roční  
Antónia Dzurdzíková 

80 roční 
Mgr. Jozefa Barančíková 
Helena Packová  

70 roční 
Anna Ficová 
Pavel Gaško 
Mgr. Anton Hamár 
Emil Ondrišík 
 

65 roční 
Pavol Barančík 
Jozef Duník 
Mária Duníková 
Štefan Gabko 
Pavol Gacho 
Mgr. Anna Gachová 
Mária Kurnocíková 
Matúš Lamoš 
František Melicherík 
Ján Orgoník 
Anton Pecík 
Eduard Roháľ 
 

            

Kultúrne okienko 
 

99. narodeniny oslávil      

        17. júna 2018 

    náš najstarší občan  

    Mons. Cyril Šujak.  
Ku vzácnemu životnému 

jubileu a udeleniu titulu 

Monsignore mu 

úprimne blahoželáme 

a prajeme veľa zdravia, 

šťastia a božej milosti.  

                                                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                                                                    

             

                                                                               

                                                            

 

 

 

 

 

 

 

  
 

Divadelné predstavenie pod názvom „Už sú všetci v jednom vreci“ sa páčilo veľkým aj malým divákom,  

ktorí potleskom odmenili  výkony hercov. 

  

  

Deň matiek sme oslávili s našimi 

  mamkami, babkami, tetami, pre                       

    ktoré si deti pripravili pásmo    

  piesní, básní a tanca. Aj takouto 

formou  sa im chceme poďakovať   

   za  lásku, nehu a starostlivosť, 

ktorou  nás denne obdarúvajú bez    

            nároku na odmenu. 

   

  



 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

                        

 

   

 Počet detí v Materskej škole Dolná Mariková v šk. r. 2018/2019 

V dňoch  od 2. mája do 31. mája 2018 prebiehalo v Materskej škole Dolná Mariková podávanie žiadostí o prijatie detí na 

predprimárne vzdelávanie pre školský rok 2018/2019. Podávanie žiadostí, ako aj ich vybavovanie sa uskutočňuje v súlade so 

Zákonom č. 245/2008 Z.z. o výchove a vzdelávaní /školský zákon/ a o zmene a doplnení niektorých zákonov, Vyhlášky MŠ SR č. 

306/2008 Z.z. o materskej škole v znení zmien a doplnkov Vyhlášky MŠ SR č. 308/2009 Z.z. a Zákona NR SR č.  596/2003 Z.z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  V čase 

podávania žiadostí  bolo riaditeľstvu materskej školy doručených celkovo 15 žiadostí.  K 30. júnu 2018 sa nám uvoľnilo celkovo 15 

miest, z toho 14 detí nastupuje na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole a 1 dieťa prestupuje  do inej materskej 

školy. Z uvedeného vyplýva, že sme kladne vybavili všetky žiadosti o prijatie detí na predprimárne vzdelávanie do materskej školy 

pre školský rok 2018/2019. V evidencii materskej školy zo šk. r. 2017/2018 zostáva celkovo 48 detí a 15 detí máme novoprijatých. 

K septembru 2018 je v evidencii materskej školy celkovo 63 detí, teda rovnaký počet, ako sú schválené kapacitné podmienky 

Regionálnym úradom verejného zdravotníctva so sídlom v Považskej Bystrici, po rozšírení priestorov komplexu materskej školy 

v roku 2015 a následnom požiadaní o výnimku v navyšovaní kapacity MŠ  v roku 2016 v záujme umiestnenia čo najväčšieho počtu 

detí predškolského veku do nášho zariadenia.                  PhDr. Zuzana Zemančíková, riaditeľka MŠ 

              

                                                           

Deň otcov sme u nás oslávili už tradične varením kapustnice. Nechýbali súťaže pre dospelých aj pre deti, cukrová vata, 
domáce koláčiky, dobrá nálada a spev, ktorý sprevádzal celé podujatie. Podľa poroty zvíťazili „naši dôchodcovia“,  

ale vyhrali všetci súťažiaci aj diváci, ktorí prežili príjemné popoludnie. 

             

             

             

        

 

 
 

 

 

 
 

  

Na návšteve v Materskej škole 
   deti sa hrajú, šantia, cvičia, spievajú a pozorne, so     

    záujmom sledujú každé divadelné predstavenie. 

 
  

  

 


